

Ampumajaoston yleiskokous.

Aika 15.9.2019 klo:15:30

Paikka: Kruupakan ampumarata.

Läsnä: Merja A, Mervi S, Erkki K, Mika T, Mika L, Kim K.

1.Ampumajaoston puheenjohtaja Merja Ahola avasi kokouksen klo:15:40.

2.Kokouksen järjestäytyminen.

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Kim Känsälä.

Sihteeriksi Merja Ahola.

Pöytäkirjan tarkastajiksi Mika Tastula ja Mika Latvala.

Ääntenlaskijoiksi Mervi Sillanpää ja Erkki Kaustinen

3.Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.

Paikalla on viisi jaoston jäsentä ja yksi ulkopuolinen. Tästä kokouksesta ilmoitettiin Kp-v haulikko aktiivit whatsapp ryhmässä 15 vrk:tta ennen kokousta ja Seuran internet sivuilla 5.9.2019 eli 11 vrk:tta ennen kokousta.

4. Hyväksyttiin esityslista muutoksitta.

5.Koottiin jaosto kaudelle 2020

Toinen vuosi:

Pekka Puumala

Mika Tastula

From Ann-Helen

Grano Glaes Göran

Mika Latvala

Erkki Kaustinen

Ensimmäinen vuosi:

Hanhikoski Juha-Matti

Harju Tapani

Kero Jutta

Seuraavan jaoston kokouksen päivämäärä 22.9 klo:15.

Seuraavan kokouksen kokoa ja esityslistan kasaa Pekka Puumala vanha pj. kysyy Pekkaa tähän.

6. Keskustellaan valvontavuorojen järjestämisestä kaudella 2020 tulevan jaoston helpotukseksi.

Ehdotus että edellisvuoden listan mukaan järjestetään valvontavuorot ja viikolla 16 aloittaisi harjoitukset ja loppuisi viikolla 35. Huom. SM kilpailut pitää ottaa huomioon sekä pääsiäiset jne.

7.Muuta esiinnousevaa/vapaata keskustelua/seuratoiminnan kehittämistä.

-4.10 Perjantaina klo:14 Metallin Järvelän työntekijät tulisivat pitämään ammuntopäivän, Kim K. kysyy Whatsapp ryhmässä vetäjiä paikalle.

-Keskusteltu taloustilanteesta ja tili on plussalla 2934,80 nykyinen rahastonhoitaja tarkistaa seuravastaavalta että raha on ensivuonna ampumajaoston käytössä. Tulevia korjauksia esim. heitinten korjauksiin kuten vällyksien poisto (laakerit ,sudit,kumit) menee varoja ensivuonna. Esim. mahdollisia isoja kisoja ei pysty kolmosradalla järjestää tässä kunnossa.

-Keskusteltu taustalla puhetta olleesta Trap rata hankkeesta ja eri keinoista sen mahdollistamiseen tai onko se mahdollista. (Myös jos tällaista tarvetta olisi niin varoja pitäisi pystyä keräämään

johonkin.)

- SM kisojen järjestämisestä esitetty toivetta ensivuodelle.
- Ehdotettu että mahdollisesta täydestä sarjasta saisi jonkun muistoesineen kisoissa.
- Kisoissa arvottaisiin jokin tavarapalkinto joka vetäisi osallistujia.
- Jos saadaan ensivuonna Beretta Cup kisa kaustiselle niin otetaan. Hokkasen Janneen yhteys.

8.Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen klo:17:17.

Pöytäkirjan tarkastajat hyväksyivät pöytäkirjan.